



珲春兴家地板有限责任公司

HUNCHUN XINGJIA WOODEN FLOORING INC.

公司名称：珲春兴家地板有限责任公司

NAME: HUNCHUN XINGJIA WOODEN FLOORING INC.

公司地址：吉林省珲春出口加工区五号小区

ADD: HUNCHUN EXPORT PROCESSING ZONE, HUNCHUN CITY, JILIN PROVINCE, CHINA

电话: +86-433-7613239 传真: +86-433-7613232

TEL: +86-433-7613239 FAX: +86-433-7613232

珲春兴家地板有限责任公司是一家外商投资企业，主要生产三层实木复合地板，产品 100% 出口至欧洲和北美市场，年生产三层实木复合地板系列产品 220 万平方米。企业依托先进设备和科学管理，产品已通过 ISO9001:2008 国际质量管理体系认证和 ISO14001:2004 国际环境管理体系认证；另外为了确保森林资源的有续利用，我公司已经完成 FSC/COC 森林认证中的产销监管链认证，产品远销美国、加拿大、英国、奥地利、挪威、比利时、法国、西班牙、爱尔兰等十几个国家。

公司生产的实木复合地板是充分利用木材资源优势进行的深加工和精加工产品，产品甲醛释放量及各项理化指标完全符合国际标准，保持了实木地板高雅、华贵、自然的特点，克服了实木地板吸潮变形、安装费时费料、易燃的缺陷，具有尺寸稳定、弹性适中、款式典雅、豪华气派、经久耐用等优点。公司的“今发”牌地板先后于 2007 年和 2010 年被评为吉林省名牌产品，并于 2007 年被评为吉林省著名商标，于 2012 年获得产品出口免验资格。

Hunchun Xingjia Wooden Flooring Inc. is a foreign investment enterprise, the main production is pre-finished 3-ply parquet and solid flooring. Now we have two factories and cover 223,000 sq.m., equipped with two lines of Engineered Flooring with annually output of 2.2 million sq.m. 100% of the products are exported to Europe and north American market. Enterprise relying on advanced equipment and scientific management, the product has passed the ISO9001:2008 international quality management system authentication and ISO14001:2004 environmental management system certification. To ensure there is sustainable use of forest resources, our company has already completed FSC/COC authentication of the forest chain of custody certification, and the products are exported to Germany, the United States, Canada, Denmark, Britain, Austria, Norway, Belgium, France, Spain, Ireland and more than 10 countries. In 2012 company obtained the export inspection exemption qualifications.

The production is to make full use of wood resources advantage of deep processing and finishing product, the product formaldehyde release quantity and various physical and chemical indexes meet international standards completely, and maintain the real wood floor elegant, showily, natural characteristics, and overcome the real wood floor moisture absorption deformation, installation time consuming material, flammable fee defects, with the dimension stability, the elastic medium, style and luxurious, durable, etc. The company's "Jinfa" brand floor successively was named jilin province famous brand product in 2007 and in 2010, and was named famous trademark of jilin province in 2007.

We are ready to offer your favorable price best services, and are welcoming your visit to our company.

